
Koliko često ste 
pohađali predavanja 
/ vježbi na ovom 
predmetu

Glavni motiv 
pohađanja predavanja 
/ vježbi bio mi je:

Koliko su često 
predavanja iz ovog 
predmeta / vježbi 
bila otkazivana bez 
najave?

Koliko su često 
otkazana predavanja / 
vježbi nadoknađena?

Na koliko ste kolokvija 
iz ovog nastavnog 
predmetu pristupili?

Jeste li položili ispit iz 
ovog predmeta?

Težina gradiva izložena 
na predavanjima 
/ vježbama bila je 
primjerena mom 
predznanju.

Prosječna ocjena profesora na fakultetu

Prosječna ocjena asistenata na fakultetu

ptfos fizos gfos pfos mefos pravos kbf sfsb ffos ufos etfos mathos efos umaos biosunios
Preko 50%

Oko 50%

Rijetko

Zato što je obavezno

Zbog pripreme za ispit

Iz interesa

Nikada

Jednom ili dva puta

Više od dva puta

Gotovo uvijek

Često

Nikada

Nije bilo otkazanih pred.

Na sve

Na neke

Niti na jedan

Ne postoje kolokviji

Da

Pristupio/la sam, ali nisam položio/la

Nisam pristupio/la

U potpunosti

Dijelom

Nije bila primjerena
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Vaša rektorica 

Prof. dr. sc. dr. hc. Gordana Kralik

Studentska anketa provedena
 od 05. prosinca do 10. siječnja 2007.
za studente 2. i 3. godine 
(za akademsku godinu 2006./07.)

Ova anketa je ZA vas

Dragi studenti i članovi osječke akademske zajednice, 
dragi čitatelji,

pred vama je prikaz rezultata velike studentske ankete 
provedene na svim znanstveno nastavnim sastavnicama 
Sveučilišta Josipa Jurja Strossmayera u prosincu 2007. i 
siječnju 2008. godine. U anketi su evaluirani predmeti, 
nastavnici i asistenti prvih dviju godina studija, a planirano 
je anketu postupno proširivati kako bi obuhvatila sve 
godine preddiplomskog i diplomskog studija. Anketiranje 
studenata na sveučilišnoj razini inicirali smo 2006. godine, 
a ove godine smo prvi puta krenuli s digitaliziranom 
pripremom, podrškom, provedbom i obradom rezultata 
ankete.

Anketu provodimo zato što je upravi Sveučilišta i 
svim članovima akademske zajednice važno aktivno 
sudjelovanje studenata u nastavnom procesu, važno 
nam je pratiti i podržavati dobar rad naših nastavnika, 
ali i na vrijeme uočavati probleme i kritične točke te, 
kroz rezultate i analizu ankete, transparentno predstaviti 
mišljenje studenata o studiju i nastavnicima.

Svi imamo isti cilj - učiniti sveučilište Josipa Jurja 
Strossmayera u Osijeku poželjnim mjestom za studiranje !


